
Protokól Nr LVI1I/20 14

z sesji Rady Gminy w Obrazowie

z dnia 25 czerwca 2014 roku

Sesja Rady Gminy w Obrazowie odbyła się w sali posiedzeó Rady Gminy w Obrazowie. Udzial wzięli

członkowie Rady, Sołtysi, Wójt, Sekretarz, Skarbnik, zaproszcni goście.

Sesję otworzyl i przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Kazimicrz JędraI, który na podstawic

listy obecności stwicrdzil prawomocność obrad do podcjmowania wszelkich uchwal.

Na 15 ustawowego składu ohecnych na sesji było 13 radnycII.

Przewodniczący Rady przedstawi I porZ<1deksesji:

I. Otwarcie sesji.

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.

3. Przyjęcie Protokolu z sesji nr: LVII- dostępny w biurze rady.

4. Intcrpclacje i zapytania radnycII.

5. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego wraz zc sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2013 rok.

6. Przedstawienie opinii Rcgionalnej Izby Obrachunkowcj o sprawozdaniu finansowym za 20 I3 rok.

7. Przedstawicnic Wniosku Komisji Rewizyjncj w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy

za wykonanie budżetu gminy w 20 I3 roku.

8. Przedstawicnie opinii RIO o Wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawlc udziclcnia absolutorium

Wójtowi Gminy za wykonanic budżctu gminy w 2013 roku.

9. Przedstawienie wniosków Komisji Rcwizyjncj.

10. Dyskusja.

I I. Podjęcie uchwal w sprawach:

- zatwierdzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2013 L.

- zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnej Biblioteki Publicznej w Obrazowie za 2013 rok.

-zatwierdzenie sprawozdania finansowcgo Gminnego Samodzielnego Publicznego Zakladu

Podstawowej Opieki Zdrowotnej w Obrazowie z siedzibą w Świątnikach za 20 I3 rok,

-absolutorium dla Wójta Gminy Obrazów za wykonanie budżetu w 2013 rok,

- zmian w budżecie Gminy Obrazów na 2014 rok.

- zmian Wielolctniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2014-2023,

- udziclcnia pomocy finansowcj dla Powiatu Sandomierskiego na realizację zadania inwestycyjnego

pn."Przebudowa drogi powiatowej nr. 0738 T Glazów-BilcZ<1 w micjscowości Glazów oraz

przcbudowa drogi powiatowej nr. 0742 T Obrazów-Złota w miejscowości Malice".

I2. Informacja Wójta Gminy z pracy między scsjami.

13. Informacja PrzewodnicZ<1ccgo Rady z pracy między scsjami.

14.Wolne wnioski i zapytania.

15. ZakOl1czenie obrad.



1'. Wójt poprosił o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na

użyczenie lokalu dla Stowarzyszenia Na Rzecz Wsparcia Rozwoju Sołectwa D,biany na okres

powyżej 3 lat.

Głosowało 13 radnych 2 radnych było nieobecnych. za wprowadzeniem punktu do porZ<ldku obrad

głosowało ł3 radnycII.

Ad.3. Przyjęcie protokołu z sesji LVII.

Protokół z sesji LVII jednogłośnie został przyjęty.

AdA. Interpelacje i zapytania radnycII.

Przewodniczący Rady K. Jędrał zapytał czy sołtysi w punkcie interpelacje i zapytania radnych mogą

zadawać pytania sprawie swojego sołectwa?

Radca Prawny 1'. Dubik poinformowała, żc sołtysi zgodnie ze statutem mają prawo zgłasZ<1ć

interpelacje w ramach swojego sołectwa.

Radny J. Orawiec powiedział, że w dniu 6 marca 20 ł4r. podjęta została uchwała intencyjna na

zapewnienie dostępu do internetu dła mieszk3l\eów z terenu gminy Obrazów. Stwierdził, iż na sesji

była mowa, że będą łąeZ<1dla mieszkal\ców w związku z tym zapytał co stało się z projektem?

Radny W. Zawidzki zapytał dłaezego ZGK nic wykosił rowów w msc. Świ,ciea?

Sołtys 1'. Pietruszka powiedział, że zatkał się przepust w msc. Komorna co spowodowało uszkodzenie

w infrastrukturze drogowej. Dodał, że woda wylewa się z rowu i do tej pory pomimo zgłoszel\ nie

zostało nic w tej sprawie zrobione w zwi,!zku z tym zapytał kiedy zostanie to zreałizowane? Ponadto

zapytał czy 1'. Wójt odpowie na pismo w sprawie oświetłenia w mse. Komorna?

1'. Wójt powiedział, że w wyniku opadów deszczu woda Z<1lewaładomy mieszk3l\eom z terenu gminy

i wiele miejscowości przez to ucierpiało. Podkreśłił, iż ZGK wykonuje liczne prace związane

z usuwaniem awarii czy też wykaszaniem rowów i dróg. Stwierdził, że zatkany przepust w mse.

Komorna był zgłaszany przez mieszk3l\cajednak w pierwszej kołejnośei wykonywane są priorytetowe

zadania. Ponadto powiedział. że gmina złożyła projekt l1a infonnalyzację ale zostal 011 odrzucony.

P. Wójt dodał, że odpowiedź na pismo sołtysa P. Pietruszki w sprawie oświetłenia została wysłana.

Kierownik ZGK stwierdził, że radni powinni zapoznać si, ze statutem ZGK. Powiedział, że pozostałe

7A1daniazespół b,dzie reałizował w dałszej kolejności.

Ad. 5. 1'. Skarbnik poinformowała, że plan dochodów gmll1Y Obrazów w 20ł3 po zmianach

w budżecie w ciągu roku zamknął si, kwotą 20942 968zł , wykonanie 207 łO 462 zl. Plan

wydatków po zmianach w ciągu roku Z<1mknąłsię kwotą 23 ł52080 zl. a wykonanie 20807040 zl.

Poinformowała, że budżet za rok 2013 zamknął się deficytem w kwocie 96 578 zl.

Ad. 6. 1'. Skarbnik przedstawiła opinię Regionałncj Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu finansowym

za 2013 rok. Poinformowała, że RłO pozytywnie zaopiniowało przedłożone przez Wójta Gminy

sprawozdanie z wykonania budżetu za 20 ł3 rok.

Ad. 7. Przewodnic71!cy Komisji Rewizyjnej J. Orawicc przedstawił wniosek Komisji Rewizyjnej

w sprawie udziełenia absolutorium Wójtowi Gminy za wykonanie budżetu gmll1Y w 2013 roku.



Powiedzial, że Komisja Rewizyjna odbyła 5 posiedze.i przy udziale P. Wójta, P. Sekretarz,

P. Skarbnik oraz kierowników jednostek organizacyjnych. Podkreślił, iż Komisja Rewizyjna zbada la

sprawozdanie z wykonania budżetu za 20 J 3 rok oraz sprawozdania jednostek organizacyjnych pod

względem legalności, celowości, rzetelności i gospodarności. Poinformował, że Komisja Rewizyjna

pozytywnie zaopiniowala sprawozdanie z wykonania budżetu za 2013 rok i sporządziła wniosek

w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Obrazów.

Ad. 8. P. Skarbnik przedstawi la opinię RIO o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia

absolutorium Wójtowi Gminy za wykonanie budżetu gminy w 2013 roku. Poinformowała. iż RIO

pozytywnie zaopiniowało wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Gminy o udzieleniu absolutorium

Wójtowi Gminy za 2013 rok.

Ad. 9. PrzewodnicZllcy Komisji Rewizyjnej J. Orawiee przedstawił Wnioski Komisji Rewizyjnej.

Poinformowal, iż do sprawozdania rocznego z wykonania budżetu Gminy Obrazów za 20 I3 rok

Komisja Rewizyjna zgłosiła następujące wnioski, uwagi, zastrzeżenia.:

I) Zwiększyć dbalość o czystość w gminie dotycZlleą pasów dróg gminnych, dzialek

i nieruchomości komunalnych.

2) Zespól Gospodarki Komunalnej winien dostosować swój statut do potrzeb obecnej

działalności, wzmocnić się kadrowo i doposażyć w sprzęt np. zrębarkę.

3) Skutecznie egzekwować zaległy podatek od środków transportowych.

4) W jak naj krótszym czasie rozpocz"lć realizację kanalizacji i traktować 7A~daniepriorytetowo.

5) Organizować i finansować wyjazdy dzieci z rodzin nąjbiedniejszych i patologicznych na

obozy i kolonie w czasie ferii zimowych i wakacj i.

6) Odnośnie dzierżawy działki gminnej w msc. Glazów przestrzegać zawartej umowy. Komisja

dostrzega bezcelowość zawarcia aneksu do umowy dzierż.awy.

7) Zagospodarować w trybie pilnym działkę o powierzchni 0,37 ha w Klec7A~nowie.

8) Duża ilość delegacji Wójta- 99, wyjazd na Ukrainę, do Plocka i Zakopanego winien być

w ramach urlopu. Należy porównać koszty delegacji w celu z,,~kupienia samochodu

slużbowego.

9) Zwiększyć zainteresowanie pracą wynikami finansowymi GSZPOZ w Świątnikach-

usprawnić działalność.

10) W pełni wydatkować pieniądze GKRPA w danym roku i dofinansowywać imprezy lokalne

dla dzieci i mlodzieży. Stosować gradację finansową od wielkości planowanych imprez.

I I) Gminna Biblioteka Publiczna winna w większym stopniu promować kulturę w gminie

i w przyszlości zatrudnić instruktorów do pracy kulturalnej. Dzialalność powinna opierać się

na pelnej realizacji statutu.

Ad. 10. Dyskusja.

Zdaniem radnego J. Orawca P. Wójt powinien zrealizować uchwałę Zebrania Wiejskiego. Stwierdził,

że P. Wójt nie powinien konfliktować tylko integrować spoleczeJistwo poprzez realizowanie



obiecanych zadal' i inwestycji. Jego zdaniem nic należy cenzurować "Eeha Naszej Gminy".

Powiedział, że ukazało się za mało artykułów, które były przekazane przez mse. Komorna. Zdaniem

radnego P. Wójt powinien promować gminę, a nic siebie.

Radny A. Kostek poprosił o wyjaśnienie wniosku komisji rewizyjnej. Podkreślił, że w ubiegłym roku

komisja jednogłośnie wnioskowała o udzielenie absolutorium dla Wójta Gminy, a w protokole

przewodniczący komisji głosował przeciw. Powiedział, że w tym roku komisja wnioskl(je

o udzielenie absolutorium, a przewodniczący wstrzymuje się od głosu w związku z tym poprosił

o wyjaśnienie w tej sprawie.

Przewodniczący Rady K. Jędral powiedział, że komisja rewizyjna najpienv przeprowadza głosowanie

imienne, a wniosek zapada większością głosów i zostaje przekazany do RIO.

Radny J. Orawiec powiedział, że wstrzymał się od głosowania ponieważ w ubiegłym roku Wójt

wykonał oświetłenie niczgodnie z uchwałą Zebrania Wiejskiego. Dodał, iż sołtys mse. Komorna

złożył skargę i rada podjęła uchwałę uznając skargę za zasadną. Podkreślił, że P. W~jt nic zrealizował

nadal uchwały Zebrania Wiejskiego i w związku Z powyższym wstrzymał się od głosowania.

Radny A. Kostek stwierdził, że jak radny J. Orawiee był przewodniczl1cym rady to zdarzyła się

sytuacja, że inwestycje były wykonywane po roku czasu.

Radny J. Orawiee powiedział, że nie wszystkie sprawy były wykonane w odpowiednim czasie, były

niedociągnięcia, ale nigdy nie działał na niekorzyść gminy.

Ad. II. Podjęcie uchwał w sprawach:

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem

z wykonania budżetu za 2013 r. przedstawiła P. Skarbnik.

Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, 2 radnych było nieobecnych, I radny nie brai udziału
w głosowaniu.

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę.

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania linansowego Gminnej Biblioteki Publicznej

w Obrazowie za 2013 rok przedstawiła Kierownik GBP P. Sędrowicz.

Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, 2 radnych było nieobecnych, radny nie brał udziału
w głosowaniu.

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę.

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenie sprawozdania finansowego Gminnego Samodzielnego

Publicznego Zakładu Podstawowej Opieki Zdrowotnej w Obrazowie z siedzibą w Świątnikach za
2013 rok przedstawiła P. Sekretarz.

Za podjęciem uchwały glosowało 12 radnych, 2 radnych było nieobecnych, I radny nie brał udziału
w głosowaniu.



Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwalę.

Projekt uchwały w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy Obrazów za wykonanie budżetu w 2013

roku przedstawiła P. Kaezmarska.

Komisja Skrutacyjna przeprowadziła glosowanie jawne imienne.

Głosowało 12 radnych, za podjęciem uchwały głosowało 10 radnych. 2 wstrzymało się.

Rada Gminy podj"ła uchwałę.

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Obrazów na 2014 rok przedstawiła P. Skarbnik.

Powiedziała, że zmian dokonuje się w wyniku wprowadzenia do budżetu nowego zadania

inwestycyjnego rocznego oraz wprowadzenia do budżetu dochodów z dotacji oraz zmian kwot dotacji.

Radny J. Orawiec powiedział, że dobudowa oświetlenia ulicznego wynosi 22 OOOzłw związku z tym

zapytał czy dotyczy również msc. Komorna? Ponadto zwrócil się z pytaniem do sołtysa msc.

Wierzbiny czy na Zebraniu Wiejskim było konsultowane, że nie b"dzie w bieżącym roku budowana

świetlica wiejska w Wierzbinach oraz czy wieś zrzeka si" tej inwestycji?

P. Wójt powiedział, że środki przeznaczone na budow" świctlicy w Wicrzbinach zostały przeniesione,

gdyż inwestycja nie zostałaby zrealizowana w bieżącym roku. Podkreślił, że w 2015 r. wygasa projekt

dokumentacji na budowę świetlicy w Jugoszowie w związku z tym podj"ta zostala decyzja

o przeniesieniu środków na rcalizacj<r tego zadania.

Sołtys msc. Wierzbiny P. Gromniak powiedział, że sprawa nIe była konsultowana na Zebraniu

Wiejskim. Dodał, iż inwestycja nie zostałaby zrealizowana, gdyż pojawiły się problemy z działką.

Radny A. Kostek zapytał ile środków Urząd Mars7.ałkowski przeznaczył na EŚJ w 2014 r.?

P. Skarbnik poinformowała, iż na projekt gmina otrzymała 50 OOOzl.

P. Wójt powiedział, że gmina złożyła dwa wnioski 50000zł na EŚJ 50000zł na oznakowanie

turystyczne Gminy Obrazów.

PrzewodnicZllcy Rady K. Jędral zapytał gdzie zostanie zrealizowane oświetlenie uliczne?

P. Wójt powiedział, że pracownik kOliczy przygotowanie przetargu na oświetlenie.

Radny J. Orawiec stwierdził, że w inwestycjach należy równo traktować każdą miejscowość.

Powiedział, że należałoby wykonać remont pomieszczenia remizy w Komornej.

P. Klasura powiedziała. że zosłał złożony plan na odnowę wsi Jugoszów w związku z tym zapyta la

o koszt i miejsce wykonania Zlldania?

P. Wójt powiedział, iż został złożony projekt w ramach odnowy wsi na świetlic" wiejską w msc.

Jugoszów na ok. 243 OOOzl. Podkreślił, że dokumentacja jest gotowa i w budżecie przeniesiono

90000zl.

Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Komisja Skrutacyjna przeprowadziła głosowanie jawne imienne.

Głosowało 12 radnych, 2 było nicobecnych, I nie brał udziału w głosowaniu. za podjęciem uchwały



głosowało 12 radnycJl.

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwał".

Projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 20 ł 4-2023

przedstawiła P. Skarbnik.

Komisja l3udżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Komisja Skrutacyjna przeprowadziła głosowanie jawne imiennc.

Głosowało 12 radnych, 2 było nieobecnych, l nie brał udziału w głosowaniu, za podjęciem uchwaly

głosowało 12 radnycJl.

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę.

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Sandomierskiego na realizncję

zndania inwestycyjnego pn."Przebudowa drogi powiatowej nr. 0738 T Głnzów-l3ilczn w miejscowości

Głazów oraz przebudowa drogi powiatowej nr. 0742 T Obmzów-Złota w miejscowości Malice"

przedstmviła P. Skarbnik.

Komisja Skrutacyjna przeprowadziła głosowanie jawne imienne.

Głosowalo 12 mdnych, 2 było nieobecnych, I nie brał udziału w glosowaniu, za podjęciem uchwały

głosowało 12 radnycJl.

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwał".

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie lokalu dla Stowarzyszenia Na Rzecz

Wsparcia Rozwoju Sołectwa Dębiany- na okres powyżej 3 lat przedstawiła P. Kaczmarska.

Zebranie Wiejskie wyraziło pozytywną opinię.

Komisja Rolna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Komisja Skrutacyjna przeprowadziła glosowanie jawne imienne.

Glosowało 12 radnych, 2 było nieobecnych, I nie brał udziału w głosowaniu, za podjęciem uchwały

głosowało 12 radnycJl.

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę.

Ad.12. Informacja Wójta Gminy z pracy między sesjami.

Pan Wójt poinformował, że uczestniczył w: Gminnym Dniu Dziecka w l3ilczy, Dniu Dziecka

w Zdanowie, imprezie l3aw si" z nami LGD oraz imprezie promocyjnej w l3ielinach. Ponadto Pan

Wójt brał udział w:. podpisaniu projektu Stowarzyszenia AKT, podpisaniu umowy na oznakowanie

turystyczne i Świ"to Jabłkobrania oraz w Zebraniach Wiejskich w Obrazowic i Dębianach. Pan Wójt

przedstawił informacj" o 7A1kOliczonychinwcstycjach i inwestycjach w tmkcie realizacji(załącznik).

P. Klasura powiedziała, że mieszkaJicy chcieli sprzedać budynek szkoły w Jugoszowie, ale przez

cztery Inta nic nie działo si" w tej sprawie. Stwierdziła, że 10 OOOzłjest zbyt małą kwotą na remont

dachu. Dodnła, że koszenie terenu wsi mieszkmicy wykonują we własnym zakresie.



P. Wójt powiedział, że byly ogłoszone przetargi, ale nie było chętnych na sprzedaż budynku.

Powiedział, że Fundacja z Pinczowa była zainteresowana kupnem budynku jednak z powodu zbyt

wysokich nakładów remoutowych zrezygnowala z kupna. Stwicrdzil, że solectwo Jugoszów wykonało

wiele prac we własnym zakresie.

Dyrektor szkoly w Bilczy P. Jóźwiak "Ipytala jaki jest tennin wykonania prac remontu dachu szkoly

w Biłczy? Ponadto zapytala czy nie można było od razu przygotować projektu na jednospadowy dach?

Jej zdaniem poddasze na szkole nic jest potrzebne.

1'. Wójt powiedzial, że osoba zarządzająca szkolą powlllna interesować się sprawami związanymi

z placówką. Poinformowal, że nie została podpisana umowa o zakOliczeniu realizacji inwestycji.

Dyrektor szkoly w Bilczy P. Jóźwiak stwierdzi la, że przedstawiane są jej gotowe projekty do

podpisania i nikt nic pyta się jej o zdanie w tej sprawie. Dodala, że jej zadaniem jako dyrektora jest

dbanie o interesy szkoły.

P. Sekretarz podkreśliła, że są kierownicy jednostek, którzy dbają o wlasne jednostki. Jej zdaniem

kierownik powinien się interesować sprawami i powinien sam przychodzić z problemami do urzędu.

Dodala. że należy rozmawiać i wypracować wspólne stanowisko, a sprawami szkoly 7~1jęly się

inwestycje.

Przewodniczący Rady K. Jędral zapytal na czym ma polegać modernizacja pasa drogowego w m$C.

Kleczanów?

P. Wójt powiedzial, że zostanie wykonana przebudowa drogi w msc. Kleczanów.

Radny A. Kostek powiedzial, że na drodze w \Vęgrcach odrywa się skarpa i należaloby zabezpieczyć

drogę.

Ad. 13. Informacja Przewodniczącego Rady z pracy między sesjami.

Przewodniczący Rady poinformował, że brai udzial w posiedzeniach komisji stałych rady. Powiedzial,

że uczestniczył w spotkaniu EZGDK oraz spotkaniu Stowar.tyszenia AKT "Pamiętajmy o ogrodach"

Ponadto brałudzial w pikniku rodzinnym w Komornej oraz pełnił dyżury w biurze rady.

Ad. 14.Wolne wnioski i zapytania.

Kierownik G.S.P.Z.P.O.Z. w Obrazowie P. RosilIski zwrócil się z prośbą o dofinansowanie gabinetu

rehabilitacji w Kleczanowie.

Przewodniczący Rady K. Jędral poinformował, iż w zmianach w budżecie zostaly zabezpieczone

środki w wysokości 10 OOOzlna działalność rehabilitacji.

P. RosilIski powiedział, że kontrakt wystarcza tylko na place dla pracowników i w związku Z tym

brakuje środków na prowadzenie gabinetu rehabilitacji.

P. Sekretarz powiedziała, iż sprawa zostala przedstawiona Radzie Spolecznej. Poinformowala, że

Kierownik Zakladu zwrócil się z prośbą o miesięczne dolinansowanie gabinetu rehabilitacji

w wysokości 2500zł. Podkreśliła, że rada analizowala całokształt funkcjonowania zakładu



i przychyliła się do prośby dofinansowania rehabilitacji w wysokości 30 OOOzl.Dodała, że zdaniem

rady społecznej kierownik zakładu powinien przeanalizować zasadności wydatków w zakładzie.

Sołtys msc. Żurawiea Z. Luszez zapytał ile kosztuje finansowanie gminnego klubu sportowego?

P. Wójt powiedział, ze gmina dofinansowuje klub w kwocie 50 OOOzl.

Kierownik ZGK P. Guz zapytał czy usuwanie nieczystości stałych i ciekłych należy do zadar\ ZGK?

Przewodniczący Rady K. Jędral powiedział, że ZGK powinien opracować nowy statu!.

Sołtys P. Pietruszka zapyta I kiedy zostało zamieszczone na stronic urzędu zawiadomienie

z poprzedniej sesji? Ponadto zapytał kto zamieszczał ogłoszenie na stronic BIl' dotyczące wyroku

sądu po rozprawie z referendum?

p. Wójt powiedział, że policja prowadzi la postępowanie w tej sprawie i sprawa została rozstrzygnięta.

Przewodniczący Rady K. Jędral poinformował, żc sprawa dotycząca umieszczenia zawiadomienia

o sesji została wyjaśniona.

p. Pietruszka zapytał czy osoby, które zamicszczają ogłoszenia mąją odpowiednie uprawnienia?

Kierownik ZEO p. Piwowarska powiedziała, że sesja jest prowadzona jak przesłuchanie

w prokuraturze. Jej zdaniem pracownicy znają swój zakres obowiązków i pilnują swoich hasel.

Radny J. Orawiec powiedział, że każdy ma prawo zadawać pytania. Dodał, że jeśli padło pytanie jak

wygląda obsługa informatyczna w urzędzie to należy to wyjaśnić.

Wobec wyczerpania wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady K. Jędral zamknął

LVIII sesję Rady Gminy w Obrazowie.

Protokołował:

N.K~
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